
 

 

 

Αθήνα, 7 Μαΐου 2021 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς: τον Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικών Υποθέσεων 

Θέμα: ΠΟΕΕΤ: Επιτακτική η ανάγκη κήρυξης της κλαδικής συλλογικής 

σύμβασης ξενοδοχοϋπαλλήλων ως υποχρεωτική  

Η Πανελλήνια Ομοσπονδία Εργαζομένων στον Επισιτισμό-Τουρισμό (ΠΟΕΕΤ) 

με δελτίο τύπου αναφέρεται στο γεγονός ότι, ενώ βρισκόμαστε ένα βήμα πριν 

την έναρξη της καλοκαιρινής σαιζόν, οι εργαζόμενοι εξακολουθούν να είναι σε 

αναμονή των αποφάσεων του ανωτάτου συμβουλίου εργασίας (Α.Σ.Ε.) 

Όπως αναφέρει το δελτίο τύπου «Δυστυχώς τα πρώτα διαλυτικά φαινόμενα, 

όσο αφορά τους όρους αμοιβής και εργασίας στο κλάδο μας έχουν κάνει την 

εμφάνιση τους. Έχουμε στην κατοχή μας στοιχεία επιχειρήσεων που ζητούν 

από το προσωπικό να εργαστεί φέτος με 650€ μικτά. Ενώ αίσθηση προκαλεί 

αγγελία στο internet, επιχείρησης του κλάδου μας που προσφέρει μισθό 600€! 

Πιο κάτω δηλαδή και από τον κατώτατο μισθό στη χώρα μας. 

Δεν μπορούμε λοιπόν να πιστεύουμε πως δεν θα κηρυχθεί η Κ.Σ.Σ.Ε. γενικώς 

υποχρεωτική. Άλλωστε ακόμα και οι ίδιοι εργοδότες μας έχουν εκφραστεί κατά 

το παρελθόν θετικά όταν κηρύχτηκε η Κ.Σ.Σ.Ε. ως γενικώς υποχρεωτική.» 

Κατόπιν των παραπάνω και με δεδομένο πως ότι ακόμα και οι ίδιοι 

οι εργοδότες έχουν εκφραστεί στο παρελθόν θετικά για να κηρυχθεί ως γενικώς 

υποχρεωτική, η Κλαδική Σύμβαση Εργασίας, 

Ερωτάται ο κ Υπουργός: 

1. Πότε ακριβώς αναμένεται να γνωμοδοτήσει το Ανώτατο Συμβούλιο 

Εργασίας; 

2. Μέχρι να βγει η απόφαση του Ανώτατου Συμβουλίου Εργασίας, ποιες 

πρωτοβουλίες θα ληφθούν ώστε να προστατευθούν μισθολογικά οι 
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εργαζόμενοι σε επισιτισμό και τουρισμό δεδομένου του ανοίγματος των 

κλάδων αυτών; 

3. Ποια άμεσα μέτρα θα ληφθούν ώστε να προστατευθούν οι θέσεις 

εργασίας των εργαζομένων στον επισιτισμό και τον τουρισμό; 

 

Η ερωτώσα βουλευτής 

 

Φωτεινή Μπακαδήμα 




